
I BŮH ČEKÁ NA ZÁZRAKY

Čekáme a na zázraky. Přejeme si je a vyhlížíme je. Někdo si přeje, aby zázrak 
vykonal onen všudy přítomný „SE“ – “aby SE vykonal zázrak“. Zázraky jsou 
ovšem často spojovány s Pánem Bohem. Kdo jiný by je měl konat než-li on. I 
kdysi dávno během života Pána Ježíše Krista za ním lidé běhali, aby viděli či 
zakusili nějaký ten zázrak. Oni i my při všem očekávání zázraků ale 
zapomínáme na to, že i Pán Bůh čeká na zázrak, a to z naší strany! Je to 
zázrak, který se udá, když otevřeme své srdce jemu. Je to zázrak víry, věrnosti, 
lásky, zbožnosti, slušnosti, odpovědnosti a nesobeckosti. Nejsou to ctnosti, 
které už dnes řadíme do kategorie zázraků? Jsou to zázraky, na něž čekáme 

nejenom my lidé, ale i Pán Bůh. Pusťme se do nějakého toho zázraku i my dnes, tady a teď.

Hle, já a děti, které mi dal Hospodin, jsme v Izraeli znameními a zázraky od Hospodina zástupů, 
který přebývá na hoře Sijónu. Izajáš 8,18

Jan Asszonyi, kazatel


